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Saksliste

1. Vi har sendt ut e-post til alle PTVer angående
regnskapsførerrollen. Vi har fått flere tilbakemeldinger. basert
på stemmegivning fra ptver er det flest som stemmer for å
fortsette med Elin som regnskapsfører utenfor styret. Vi har to
som ønsker at vi skal gjennomføre et ekstraordinært
representantskapsmøte. Med utgangspunkt i at det er kommet
flere spørsmål og tilbakemeldinger som må svares ut er det
forslag om å gjennomføre ekstraordinært rep. møte for å sikre
god informasjon til alle og at vi kan diskutere oss ferdig.

Avstemning i styret om hva vi gjør: Av fem tilstede, stemmer
alle på å gjennomføre ekstraordinært rep.møte.

2. Elin Mari og Ola jobber med høringsnotat fra Justis- og
beredskapsdepartementet. Høring om endringer i
sivilbeskyttelsesloven - sivil arbeidskraftberedskap når rikets
selvstendighet eller sikkerhet er i fare.

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-om-endring
er-i-sivilbeskyttelsesloven-sivil-arbeidskraftberedskap-nar-rike
ts-selvstendighet-eller-sikkerhet-er-i-fare/id3021587/

3. Påminnelse om at alle må huske å fylle inn timer de bruker på
fagforeningsarbeid

4. Vi har fått en del nye medlemmer på brannskolen og flere
andre steder.

Frank følger opp flere PTVer og har enkeltvis møter med flere.

5. Det jobbes med stillingsinstrukser for styret og ptver. Jobber
med dette for å få en god beskrivelse for alle roller og hva det
forventes av de ulike.

Møte med Øistein:

Vaktavtalen

Utfordringer på starum

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-om-endringer-i-sivilbeskyttelsesloven-sivil-arbeidskraftberedskap-nar-rikets-selvstendighet-eller-sikkerhet-er-i-fare/id3021587/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-om-endringer-i-sivilbeskyttelsesloven-sivil-arbeidskraftberedskap-nar-rikets-selvstendighet-eller-sikkerhet-er-i-fare/id3021587/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-om-endringer-i-sivilbeskyttelsesloven-sivil-arbeidskraftberedskap-nar-rikets-selvstendighet-eller-sikkerhet-er-i-fare/id3021587/


IDF for sivilforsvaret. Dette skulle vært opprettet fra i fjor høst,
noe som ikke er gjort. Det er nå kommet info om at dette vil
startes opp fra 1. april

Sivilforsvaret er blitt mer selvstendig, eget budsjett som vi kan
forvalte mer fritt enn tidligere.

Møte med HR og arbeidsgiver vedrørende bruk av lønnstrinn.
Arbeidsgiver sier lønnstrinn er vanskelig å håndtere. De ønsker
å gå over til kun kronesummer, og ikke lønnstrinn. Både NTL
og Delta er enige om at det ikke er ønskelig å endre på dette,
og at vi fortsetter med lønnstrinn.

Runde rundt bordet:

Stian: Fullt fokus på nytt kurs. Begynner å bli tynt på
adjutantsiden. Har en langtidssykemeldt og en vikar.

Litt udefinert på ledersiden om dagen. Sendt inn forespørsel
om å avlyse noen kurs pga av for få instruktører, men ikke fått
svar ennå.

Ola: opptatt av situasjonen på starum. Kritisk til måten det blir
gjort på da det er få ansatte der. Det er viktig at det er kvalitet i
undervisningen og det burde være instruktører fra distriktene
og ikke befal. Med befal er det ikke nødvendigvis samme
kvalitet på undervisningen.

Ellers er det rolig. Det hans medlemmer er mest opptatt av er
vaktavtalen.

Hanne: Distriktet har flere som har og skal pensjonere seg, noe
som gir en del endringer i organiseringen på distriktet og flere
fungeringer i lederstillingene.

Elin Mari: medlemsmøte - gått gjennom rep.møte og snakket
om øvingsavtalen, vakta. En adjutant har fått ny jobbavtalen,
og lønnsoppgjør.

Høringsnotat fra justis

En ansatt har søkt permisjon. Øvingsleder som blir borte, og
må sees på hvem som skal ha ansvaret. Det blir ekstra
belastning på distriktet også når en blir færre som går vakt.

Ola: man må se på totalbelastning når det kommer til
vaktavtalen opp mot betaling/ full utbetaling etc.

Frank: samme situasjon som Elin Mari. Fungeringer, to
personer søker andre jobber og 3 stk som kan gå av med
pensjon om litt. Det er stor belastning på de som går vakt her
også.

Diskusjon rundt arbeidstid, hjemmekontor og hvilke regler og
rettigheter som gjelder. Dette kan være nyttig å ta opp som
tema på et ptv kurs.



IDF neste uke:

skal ha møte med verneombud om medarbeiderundersøkelsen
før IDF møtet.

Flytting av distriktskontorer og status vaktavtalen, opprettelse
av IDF-D i sivilforsvaret. Ingen saksdokumenter til denne, så
litt usikkert hva dette går ut på.

økonomisk årsrapport for 2023

lønnsforhandlinger brannskolen: de har en egen pott som de
fordeler på egen hånd.

Viktig at styret gir tilbakemeldinger på saker som tas opp i IDF
slik at Frank og Elin Mari har dette med seg inn i møtene.

Hanne og Frank har møte med Delta sentralt, John Kjetil på
fredag. Skal snakke om medlemslistene som ikke stemmer.

Hanne Melby
Sekretær


